
 

 
 
 
 
 
 

 

Interpellation om de låga skolresultaten i årskurs 6 

 

På utbildningsnämndens sammanträde den 26 september så fick de närvarande information om 

de preliminära resultaten i Uppsalas skolor. Trots att resultaten visade på en del positivt så är 

det flera siffror som borde oroa styret i Uppsala. 

De preliminära resultaten för årskurs 6 visar att det endast är 67 procent av pojkarna i 6:an som 

fått lägst betyg E i alla ämnen. Det innebär att inte ens 7 av 10 av pojkarna i årskurs 6 i Uppsala 

fick godkänt i alla ämnen förra läsåret, Men det är inte bara hos pojkarna som man ser en stor 

nedgång i resultatet. Även andelen flickor som har lägst betyget E i alla ämnen sjönk och landade 

på 71 procent. 

De barn som nu börjar årskurs 7 är i behov av akuta åtgärder för att kunna vända utvecklingen 

och säkerställa att alla barn får de kunskaper som krävs för att också klara nian och komma in 

på gymnasiet. Problemet är att det är för sent att sätta in de åtgärder som behövs. Styrets mål 

och budget har redan gått ut på remiss och där saknas det tillräckliga resurser och åtgärder för 

att höja resultaten i Uppsalas skolor. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga Utbildningsnämndens ordförande Eva  
Christiernin (S): 

1. Är du oroad över resultaten i årskurs 6? 
 

2. Har styret vidtagit tillräckliga åtgärder i Mål och budget för att vända 
utvecklingen? 
 

3. Vilka konkreta åtgärder kommer styret att vidta för att vänd utvecklingen 
och höja resultaten i Uppsalas skolor? 

 
4. När kommer vi kunna se effekt av styrets åtgärder? 

 
Olle Romlin (C) 
2024-10-07 

Centerpartiet Uppsala 
 


